



ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告(31)
有關全日面授課堂及午膳之特別安排

各位親愛的家長：

本校將安排中五級學生於10月11日(星期一)恢復全日面授課堂，其他級別則繼續進行半天面授課堂。有關全日面授課堂、課外活動及午膳之安排如下：

	中五級	其他級別 ¹
上半年課堂時段	上午 8:00 - 下午 1:15	
午息時間 (留校午膳)	下午 1:15 - 2:30 (午膳時間: 下午 1:15-1:35)	下午 1:15 - 3:00
午膳後之自修時間	課室進行 (5/F)	初年級：一樓自修室 高年級：七樓圖書館
午膳後之上課時間 ²	下午 2:30 - 3:30 (面授)	依早前已定之安排進行
課後自修時間 ³	下午 3:30 - 5:30 (課室) 或 下午 3:30 - 6:00 (一樓自修室)	

¹ 年齡 12 至 17 歲接種最少一劑疫苗並超過十四天或 18 歲以上學生已完成接種第二劑疫苗並超過十四天，學校可安排相關學生在上學的下半天安排非學術性的課外活動(如音樂、體育活動)若個別學生有特別需要，可向校方作出書面申請，得校方批准方可留校。

² 不用出席午膳後課堂之學生可於下午 1:15 放學，回家自修。

³ 中五學生可視乎需要，留校自修至以上指定時間。

中五級學生及符合以上第 1 項條件之學生都可留校午膳，小食部特別於此階段為有需要的學生安排翌日訂餐服務，學生可於每天放學下午 1 時 30 分前到小食部預訂翌日午餐。因應以上特別訂餐安排，原定十月的飯單經已更新，已付費用之中五學生可按需要增減訂餐，並可前往小食部取回支票/現金。

以上安排除了令學生有更多學習時間、培養學習氛圍，亦可增加學習成效。本校鼓勵未接種疫苗之學生至少接種一劑新冠疫苗，以建立防疫屏障。本校亦已按相關指引，採取相應防疫措施，保持校園環境清潔衛生，讓學生在更安全的環境愉快學習。

請於10月11日(星期一)或以前簽妥本電子通告。如有任何查詢，可致電2372 0033與本校校務處職員聯絡。

祝
主恩滿溢

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長
徐潮妹謹啟

二零二一年十月八日

回條
《有關全日面授課堂及午膳之特別安排》

敬覆者：

本人已細閱家長通告(31)有關全日面授課堂及午膳之特別安排。

此覆

基督教中國佈道會
聖道迦南書院校長

學生姓名： _____
學生班別： _____ () _____
家長姓名： _____
家長簽署： _____
簽署日期： _____

Telephone: 2372-0033
Fax: 2372-0055
Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane,
Kwun Tong, Kowloon,
Hong Kong

ECF Saint Too Canaan College
Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 Circular to Parents (31)
Special Arrangements for Whole-day Face-to-Face Class and Lunch hours

8 October 2021

Dearest Parents,

Our school is arranging face-to-face classes for a full day based for all S5 students starting from 11 October (Monday) while the other forms keep the half-day lesson timetable. Please note the following details on the whole-day face-to-face classes, extra-curricular and lunch arrangements.

	S.5	Other forms ¹
First half-day lesson time	8:00 a.m. – 1:15 p.m.	
Lunch break (Stay at school)	1:15 p.m. - 2:30 p.m. (Lunch time: 1:15 p.m. - 1:35 p.m.)	1:15 p.m. - 3:00 p.m.
Self-study time after lunch	Stay at homerooms (5/F)	Junior: 1/F Self-study Centre Senior: 7/F Library
Lesson time after lunch ²	2:30 p.m. – 3:30 p.m. (Face-to-face)	Implement as previously planned
Self-study time after school ³	3:30 p.m. – 5:30 p.m. (Classroom) or 3:30 p.m. – 6:00 p.m. (1/F Self-study)	

¹The students aged 18 years or above having received two doses of COVID-19 vaccine for more than 14 days and students aged 12 to 17 years having received one dose of COVID-19 vaccine for more than 14 days, the school can arrange those students to attend non-academic extra-curricular activities on the next half-day. (e.g. musical, physical activities etc.) **In case of any student has any special needs, he/she should submit parent's letter to the school for approval before staying at school.**

²Students who do not need to stay for after-school tutorial can leave at 1:15 p.m. and return home for self-study.

³S.5 students can stay school for self-study and leave school at the time as stated above.

All S.5 students and any student who fulfill the first requirement¹ can stay school for lunch. Tuck shop will specially arrange lunch order for the following school day for students in need. Students can order lunchboxes for the following school day before 1:30 p.m. each day. Regarding the special lunch ordering arrangement, the lunch order form for October has been updated. Any student who has submitted the order form and paid for his/her lunchboxes can revise the order from the tuck shop, and retrieve the cash/crossed cheque as well.

P.T.O.

The above arrangements will enable our students to spend more time at school to develop their strengths and talents as well as to continue to progress in their learning pathways. We seek your kind support to have your child vaccinated one dose of COVID-19 vaccine as this will be an effective anti-epidemic barrier that we need to build in the School for everyone in our STCC Family.

Please sign this e-curricular via eClass App on or before 11 October (Monday). Should you have any queries, please contact our General Office staff at 2372-0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui
Principal
ECF Saint Too Canaan College

Reply Slip
Special Arrangements for Whole-day Face-to-Face Class and Lunch hours

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of circular to parents (31) regarding the special arrangements for whole-day face-to-face classes and lunch hours.

Parent's Signature : _____
Parent's Name : _____
Student's Name : _____
Class : _____ ()
Date : _____